
Tilsynet i henhold til grundlovens § 71

Til: Sundhedsministeren

Dato: 14. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

§ 71-tilsynet alm. del

Spørgsmål 9

Vil ministeren redegøre for den aftale der medfører, at der er ansat vagter på flere psykia-

triske afdelinger? Vil ministeren i forlængelse heraf oplyse, om afdelingerne selv kan be-

slutte, om pengene anvendt til vagter i stedet skal bruges til ordinært personale i psykia-

trien, hvis afdelingen mener, at der er mere brug for disse ressourcer end vagter? Vil mi-

nisteren endvidere oplyse erfaringerne med ordningen med vagtværn på psykiatriske af-

delinger?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Adsbøl

formand
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